
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 1. listopadu 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, doc. Kubička, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, doc. Kubal, Ing. Milnerová, doc. Sýkora, dr. Váchová, 

Ing. Šritrová  

Omluveni: dr. Šmejkalová, prof. Kočí    

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Příští kolegium rektora proběhne 22. 11., za FTOP bude zástupcem za pana děkana doc. 

Hlinčík. 

 Vědecká rada VŠCHT proběhne 10. 11. a v roce 2023 by měly proběhnout tři vědecké rady. 

 28. 11. proběhne Adventní koncert VŠCHT s předáním Cen rektora. 

 Ing. Skřehotová je novou zaměstnankyní oddělení BOZP. 

 

Pror. Jahoda 

 Došlo k překlopení SIS na MultiFaq. Objevují se problémy s rezervací učeben, na odstranění 

se pracuje. 

 

Pror. Vojtěch 

 Informace o přípravě SVK 24.11.  

 Je vyhlášena Cena Julie Hamáčkové, je možné zde nominovat práce z SVK. 

 Fond Dagmar Procházkové – mělo by dojít ke změně podmínek přihlášek. 

 

Pror. Pospíšil 

 Situace kolem energií. Komise pro energetický audit (za FTOP Ing. Farták). Na příští kolegium 

bude Ing. Farták pozván, aby kolegium informoval o činnosti komise. 

 Akreditační systém, v příštím roce proběhne externí evaluace. Doc. Hlinčík navrhuje na začátku 

příštího roku udělat revizi závěrečných prací, abychom byli připraveni. 

 30. 11. bude další zasedání Rady pro vnitřní hodnocení. 

 

Pror. Rumlová  

 Den otevřených dveří  VŠCHT  25. - 26. 11. 

 Možnost stipendií pro ukrajinské studenty. 

 

Kvestorka 

 Začíná příprava rozpočtu na rok 2023. 

 Od příštího roku by se měly zavést elektronické cestovní příkazy v rámci OKBase. Doc. Hlinčík 

sepíše požadavky na vylepšení OKBase a zašle členům kolegia k doplnění. 

 Od příštího roku se očekávají problémy s dodáním laboratorního skla, je doporučeno šetření. 

 Připravuje se změna provozního řádu, mimo pracovní dobu se nebude smět v laboratořích nikdo 

pohybovat sám. 

 

Senát 

 Další jednání proběhne 15. 11. Připravují se změny v IGA. 

 

 



 

Příští kolegium rektora se bude konat 22. 11. 2022. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Proběhly oborové rady (31. 11. a 2. 11.) fakulty.  

 OP JAK – investice mít připravené, včetně nabídek potenciálních prodejců. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Multifakultní verze SIS – přechod proběhl, vyučující nemají přístup na předměty z jiných 

fakult, je v řešení.  

 Škola se zavázala, že do dvou let by měla být studijní administrativa digitální. 

 Témata prací BP a DP nově mohou schvalovat i garanti programů. Pokud se téma schválí, 

změny v něm může provádět již jen děkanát, stejně tak přiřadit studenta. Přihlásit se mohou 

studenti na práci i sami. V případě změn kontaktovat děkanát, Š. Dintarovou. 

 Připravují se nové výnosy ohledně výuky online. 

 Systemizace hodnocení kvality výuky. Evaluace pedagogických aktivit je třeba i kvůli 

budoucím akreditacím.  

 Anketa pro absolventy VŠCHT. Pilotní projekt bude na FPBT. 

 PIGA se zatím bude podávat tak jako nyní. Maximální odměna pro člena týmu je vyšší – 

35.000,-. 

 Otázka přístupnosti studijních materiálů v E-learningu. Na podnět AS VŠCHT by všechny 

kurzy měly být ve výchozím nastavení přístupné všem studentům a pedagogům VŠCHT.  

 Přijímací řízení pro český program, navazující magisterské studium, okruhy otázek zaslal dr. 

Bindzar k připomínkám. Žádné neobdržel, do budoucna zvážit přejmenování okruhů.  

 Připravuje se anglická verze stránek „studuj.vscht.cz“. Dr. Bindzar zašle stávající znění popisu 

bakalářských programů  a prosí o zaslání připomínek, návrhů, vylepšení.  

 

 doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Sešla se fakultní grantová komise. Doc. Hlinčík zaslal zápis, neobdržel žádné připomínky. 

 Od roku 2023 se oborový grant 240 rozdělí na 240 a 241 (řešitel dr. Trecáková).  

 Akreditace oborů – doc. Hlinčík žádá vedoucí ústavů, aby připomněli všem, kteří se podílejí na 

akreditacích, aby zaktualizovali CV na stránce akreditace.vscht.cz do 20.11. Poté se systém 

uzavře a bude se muset doplnit ručně. 

 Formulář CI je hotový, do formuláře DI jsou vloženy nejvýznamnější granty, publikace, 

mezinárodní zkušenost. Formulář GI doplnění vize oboru. GII dodá prorektor Pospíšil. 

Deadline je 30.11. 

 eDoktorand bude přesunut pod  platformou Erudia. Systém hodnocení doktorandů bude 

změněn.  

 IGA bude na stejné platformě a dle stejných předpisů.  

 Šablony úseků studia pro oborové rady – podklad pro právničku VŠCHT. 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 DoD formát zůstává jako minulý rok. 

 Možná stipendia pro běloruské studenty. 

 Studenti z Mongolska, možná spolupráce. 

 Cesta do Vídně – společný program tří vídeňských univerzit zaměřený na zelenou chemii. Pro 

VŠCHT možná spolupráce na tomto programu, Erasmus mobility, doktorský studijní program 

DD? 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 



 DPP vstupní prohlídky pro studenty? Je nutná, z personálního oddělení kontaktují paní 

doktorku, vystaví žádanku a pak následuje prohlídka.  

 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 Pokud se na ústavu budou vyskytovat studenti jiných ústavů (v rámci měření práce) je nutno 

kontaktovat vedoucího ústavu. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Zda je známa pro „nového eDoktoranda „ kvalifikace výstupů? Odpověď doc. Hlinčíka – zatím 

ne.  

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Budou volby do ak. senátu VŠCHT. Je třeba ještě mít další nominované za FTOP.  

 

Doc. Sýkora  

 

Ing. Šritrová  

 

Různé 

 Doc. Hlinčík – připravuje se nová vnitřní směrnice na BOZP, včetně přílohy o tlakových 

lahvích. Na každém ústavu by měl být jeden zaměstnanec, který bude zodpovědný za chod 

tlakových lahví na ústavu. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 6. 12. 2022 ve 13.30 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


